



ICH HABE KEINE ANGST!

ICH HABE KEINE ANGST! / I'M NOT AFRAID!

„Ich habe keine Angst!“, sagt sich Vanja. Aber beim Versteckspielen mit der großen Schwester kann auch Vertrautes unheimlich werden. Was knarzt da so seltsam? Hat sich in der Ecke gerade etwas bewegt? Und wessen Schatten bäumt sich da so bedrohlich auf? Jeder hat mal Angst.

“I’m not afraid!” Vanja tells herself. But when you’re playing hide-and-peek with your big sister, even familiar things can be scary. What’s making that strange noise? Did something move in the corner? And who’s making that menacing shadow? Everyone is afraid sometimes.

Marita Mayer studierte Kulturpädagogik an der Universität Hildesheim und Animation an der Animation School Hamburg. Sie arbeitete für verschiedene 2-D- und Stop-Motion-Produktionen und war Programmleiterin beim Fredrikstad Animation Festival.

Marita Mayer studied cultural education in Hildesheim and animation at the animation-school-hamburg. She has worked on several 2-D and stop-motion productions and was a programme manager for five editions of the Fredrikstad Animation Festival.

Deutschland, NO 2022, 7 Min., dt. OF, engl. UT, FSK 0

R: Marita Mayer
 B: Marita Mayer
 K: Friedrich Schäper
 D: Frede Mayer-Gulliksen (Vanja), Katharina Welzl (Thea),
 Justus Raphael Velte (Tarek)
 P: Fabian Driehorst, Fabian&Fred
 WS: Kurzfilm Agentur Hamburg